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Dagordning 

1. Välkommen 

Ordförande Thomas Nilsonne hälsar välkommen till dagens sammanträde.  

 

2. Val av justerare och godkännande av dagordning 

Christina Axelsson, PRO Täby Centrum, utses att tillsammans med 

ordföranden justera protokollet tisdag den 18 februari 2025.   

Dagordningen godkänns därefter. 

 

3. Information om seniorcenter 

Enhetschef Kerstin Torkelsson inleder med att presentera seniorcenter i Täby. 

Därefter fortsätter Malin Håkansson och Shirin Delawy som arbetar som 

socionomer på seniorcenter. Dom informerar om seniorcenter och dess olika 

verksamheter. Seniorcenter ägs och bedrivs av Täby kommun och arbetet sker 

efter politiska uppdrag. Målgrupp är personer över 65 år som bor i eget 

boende.  

Seniorcenter har varje vecka runt 40 schemalagda aktiviteter med cirka 700-

800 besök per vecka. De aktiviteter som bedrivs har sitt ursprung från 

uppdraget - fysisk aktivitet, social samvaro, information och samarbete med 

föreningar. Seniorcenter samarbetar bland annat med SeniorNet som hjälper 

till med teknikfrågor inom internet mobiltelefoni och dator. 

Framgångsfaktorer för seniorcenter är bemötande, inkludering och 

tillgänglighet. Seniorcenter har öppet måndag till fredag mellan klockan 10-

16.  
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4. Information om demensbyn 

Petter Hallenberg och Anton Bergkvist från företaget Sehlhall informerar 

om hur företaget arbetar med att bygga bland annat äldreboenden. I 

dagsläget arbetar Sehlhall med projektet seniorkvarteret även kallat 

demensbyn som kommer från ett holländskt koncept. Boendet kommer 

att vara beläget i Hägerneholm och lägenheterna kommer att variera i 

storlek. 

Det finns idag bygglov för 60 lägenheter och målgrupp är personer över 

65 år. Går allt enligt plan ska boendet stå klart 2028.  

Runt boendet ska det byggas en bygata där service som apotek, café och 

frisör ska erbjudas för de boende i kvarteret. Vad boendet kommer att ha 

för namn när det står klart är ej ännu fastställt.  

  

5. Information om korttidsboende 

Avdelningschef Jonas Sundling informerar om hur arbetet fortgår med 

uppstarten av korttidsboendet på Tibblehemmet. Dom personer som idag 

bor på avdelningen kommer att erbjudas ett nytt boende på 

Tibblehemmet. Information har gått ut till berörda boende samt anhöriga.  

Det kommer totalt att finnas 13 platser på korttidsboendet och den 

personal som kommer att arbeta på plats kommer att få genomgå en 

utbildning. Den 5 maj 2025 är planen att korttidsboendet ska öppna. 

De korttidsplatser som idag finns på Lidingö kommer att flyttas över till 

Tibblehemmet från och med uppstarten i maj. 

 

6. Information och frågor från äldrenämnden  

Avdelningschef Jonas Sundling informerar om uppdraget om att utveckla 

seniorcenters verksamhet och biblioteksmiljö.  

För tillfället finns inga åtgärder, men kommunen ser över vilka 

möjligheter som finns att exempelvis sprida seniorcenters verksamhet till 

andra delar i kommunen. 
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7. Information och frågor från pensionärsorganisationerna 

 

7.1 Remisshantering 

 Socialchef Claes Lagergren informerar om att han i december 2024 

skickade ut ett underlag för remisshantering till 

pensionärsorganisationerna. SPF Tibbleseniorerna och SPF Jarlabanke 

har därefter inkommit med synpunkter och önskemål. 

 Remisshanteringen kommer att revideras. Till nästa sammanträde som 

äger rum tisdag den 13 maj 2025 ska remisshanteringen vara klar och 

delas ut till det kommunala pensionärsrådet.  

 

7.2 Nära vård 

Avdelningschef Jonas Sundling informerar om det uppdrag som 

äldrenämnden har gett socialchefen vid äldrenämndens sammanträde den 

21 november 2024. Uppdraget handlar om utvecklingsarbete nära vård – 

mottagningsteam efter slutenvård.  

Tillsammans med FoU – Forskning och Utveckling, är ett projekt 

uppstartat. Det kommer att hållas fem stycken workshops under året med 

start i mars 2025. En representant från pensionärsorganisationerna, Judy 

Albinsson SPF Tibbleseniorerna, kommer att bjudas in till projektet.  

 

7.3 Har Täby sökt/eller tänker söka statsbidrag? Hur är Täbys 

beredskap? 

Avdelningschef Jonas Sundling informerar att Täby kommun arbetar med 

beredskapsfrågor. Kommunens beredskap är god och Täby har kommit 

långt med sitt beredskapsarbete. Täby kommun har bland annat haft en 

övning där alla verksamheter har fått öva sin beredskap. 

Täby kommun har sökt statsbidrag för år 2024 och år 2025.  
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Statsbidraget kommer främst att användas till att skapa 

kontinuitetsplaner, se över förråd, arbeta fram beredskapsplaner och 

vattenplanlösning.  

 

7.4 Vad händer med frågan om seniorsommarkollo? 

Ordförande Thomas Nilsonne informerar att frågan kommer att finnas  

med på dagordningen på äldrenämnden torsdag den 13 februari 2025 

samt på kommunfullmäktige måndag den 17 mars 2025.  

 

7.5 Ersättare i KPR vid frånvaro 

       Ordförande Thomas Nilsonne informerar att det är fyra ledamöter från 

äldrenämnden som ska finnas representerade i det kommunala     

pensionärsrådet. Det finns inga ersättare för dessa ledamöter. Detta gäller 

enligt partiöverenskommelsen.  

 Monica Alkblad, SPF Tibbleseniorerna, menar att det i riktlinjerna inte 

tydligt framgår vad som gäller. Pensionärsorganisationerna vill ta del av 

information om när meningar tas bort eller läggs till från riktlinjerna.  

 Ordförande Thomas Nilsonne menar att det är olyckligt hur det står 

formulerat i riktlinjerna, men att det är vad som står i 

partiöverenskommelsen som gäller.  

    

7.6 Uppföljning av olycksfallsförsäkringen 

Avdelningschef Jonas Sundling informerar att frågan om 

olycksfallsförsäkringen fortsatt utreds. Jonas återkommer när han får 

någon mer information.  

 

7.7 Placering i hemtjänstindex 2024-2023 

Avdelningschef Jonas Sundling informerar att Täby kommun har sjunkit i 

ranking år 2024 gentemot år 2023. Jonas menar att detta inte behöver 

betyda att det har blivit någon försämring. Andra kommuner kan ha blivit 

bättre. Kommunen ser över var det finns brister. Täby kommun är 

graderad över medel. 
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Judy Albinsson SPF Tibbleseniornera menar att biståndshandläggning 

har sjunkit i index. Jonas ska se över detta vidare. 

 

7.8 Information om Estrids torg 

Socialchef Claes Lagergren informerar att han till nästa sammanträde 

tisdag den 13 maj 2025 kommer att ge mer information om Estrids torg.  

 

8. Övriga frågor 

Barbro Lindberg (S) informerar att Broby gård kan komma att bli ett 

försöksområde vad gäller att utöka närtrafiken och lokaltrafikslingan. 

       

9. Avslutning 

Ordförande tackar och förklarar mötet avslutat.  

 

 

Thomas Nilsonne                   Christina Axelsson 

Ordförande                  Justerare 

 

 

 

 

 


